
 

 

                 
 
 

     Skihytta 11.06.2020 
 

Styremøte Verdal Orienteringsklubb 
Til stede: 
Inge Hafstad 
Karl Arne Melby 
Kjell Lundsaunet 
Lars Grindberg 
Kari Melby 
Per Grande 
Arne Okkenhaug 
 
 
 

1. Medie- og Tur-O komite er konstituert. Anne Berit Ydse Larsen er leder for mediekomite, og 
Kari Melby er leder for Tur-O komite. 
 

2.  Strategisk plan legges ut på hjemmeside. 
 

3. Info om kontrollutvalg. 
Ny regel som sier at vi må ha kontrollutvalg i stedet for revisor. Dette skal minimum være 2 
personer og 1 vara. Vi omdefinerer dette ved neste årsmøte. Paragraf om kontrollutvalg må 
inn i VOK’s lov ved neste årsmøte. 
 

4. Tilskudd til sommeraktiviteter for barn fra Sparebank1 SMN. 
Dette diskuteres i sportslig utvalg. Mulig opplegg med sommer O-skole i stedet for råtass 
opplegget. Styret er positiv til at sportslig jobber videre med dette. 
 

5. Tråkkemaskinsamarbeid med skiklubber i Verdal kommune. 
Klubbene ønsker at kommunen oppretter tråkkemaskinfond p5 500 000 kr i året. 
Inge har signert på vegne av VOK. 
 

6. Komiterunde 
- Gjennomgang økonomi av Karl Arne. 
- Skihytta: Gjennomført dugnad. Vedlikehold på hytta. Pipe revet, utbedring tak. 

Skigard rundt skihytta er bestilt. 
Starter sesong siste helg i september. 

- Tråkkemaskin: Tatt service på tråkkemaskin. 
- Kart: Mottatt tilskudd for kartet på Verdalsøra. 

Anton jobber med å ferdigstille Garnes kartet. 
Har lagt ut en del av våre kart på O-Maps, dette for å gjøre kart mer tilgjengelig. Gjør det 
også enklere å bruke Livelox. 

- Tur-o: Stor aktivitet. Trykt opp 300 konvolutter. Bra salg. 
- Sportslig: Startet med treninger uten at poster var satt ut. 

Mye aktivitet på vårserien. Mange som har benyttet seg av dette. 
Kjører treninger både for ungdommer og 10-12 åringer. 
Ingen råtasser ennå. 
Venter på endring i smittevernregler 15.juni for å planlegge resten av sesongen. 

 


